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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 30. april 2024 kl.18.15 – 20.15 afholdes 
på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian 

 
2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 

Godkendt. 
 

3. Godkendelse af dagsorden 

Pkt. 7A påført. 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen: 
Der er 5 forældre, der har meldt sig som kandidater til forskudt valg til SB. Val-
get igangsættes den 13. maj. 
Skoletilbud for elever med ASF er kommet i gang med én klasse, og der er én 

klasse mere på vej. Det forventes, at der senest ved årsskiftet er 3 klasser - ind-
skoling, mellemtrin og Overbygning. 
 

Orientering om afsluttede terminsprøver for 8. årgang og forestående afgangs-
prøver med 9. klasse. 
 

Ledelsen har haft samtale med forvaltningen – en opfølgning på skoleudvik-

lingssamtalen. Mødet var positivt, og en snak om de tiltag der blev taget op på 
første møde samt lidt nye tanker. 

 
Skolen har haft en lokalpolitiker på besøg. Hun var med i undervisningen i alle 
afdelinger, og oplevede forskellige aldersgrupper.  
 
Orientering om nyt højdespringsområde. 
 
Orientering om konfirmationsforberedelse fremadrettet. Der kommer et officielt 
skriv fra kommunen snarest. 
 
Der skal spares 10 mio. på BU området: Det er tidligere punkter fra balanceka-
taloger, som er hentet frem. Der er lavet prioritering i de opstillede punkter: 
Lejrskole, svømmeundervisning og PULS er øverst. 
 

Beredskabsplanen er nu klar, og personalet undervises hhv. den 6. og 15. au-
gust. Der er bedt om tilbud på en alarmeringsapp, som vi afventer pris på. 
 
Fagfordelingen er så godt som færdig. På næste møde præsenteres skemaer. 
 
Sygefravær 
Igen ligger skolen rigtig fint. Tak til medarbejderne. 
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• Skolebestyrelsen 
Fra stort dialogmøde: Der var en oplevelse af, at PPR frustrationer tog megen 
fokus fra resten. 
Foruroligende at høre om de yngste elevers adfærd i skolen, og forældres blan-
dede tilgang og opbakning. 
 
SB efterlyser et formøde inden næste dialogmøde, så seneste nyt er givet. 
 

• Medarbejderne 
Det var dejligt, at der endelig kom en politiker ud på skolen, og tilbragte så me-
gen tid, at der kan dannes et nogenlunde reelt billede af, hvordan en skolehver-
dag er. 

 

SFO 2 har haft en dejlig diskofest. 
Førskoleeleverne er kommet godt i gang. Der er krudt i dem, nogen mere end 
andre. 

 
Der er et forslag oppe, om ikke hele mellemtrinnet vil deltage i næste års fest. 
Det er modtaget positivt i medarbejdergruppen i mellemtrinnet (De vil blive en 

del af opgaven). 
  

• Elevrådet 
Intet til punktet. 

 
5. Forslag til ny vedtægt for styrelsen af Stevns Kommunes folkeskolevæsen. 4 bilag. 

Ingen kommentarer. 
 

6. Holdning til politianmeldelser af elever 
Hvilke forskelle gør en underretning vs. en politianmeldelse, herunder også aldersfor-
skel – hvad siger juraen? 
 

7. Fagfordeling med ægtepar 
Intet princip ønskes. 
 

7A. Sammenhængende uddannelsesplan 
Ingen kommentarer. 
 

8. Eventuelt 
Intet til dette punkt. 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 



 

 

 

S. 3/3 

Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 13. marts 2024 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Lærke Stub Hoffmann Nielsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Carina B. Andersen   Maj-Britt Køppen 

   

 
 

 

 
 
 


